

## 香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

## 在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》 (第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45 (2)條及《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 22 (3)條,公布撤回申請的詳情。

## APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] <b>商標申請 編號</b> Application No.	[540] <b>商標</b> Mark	[511] <b>類別編號</b> Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
303463858		3, 18, 25	29-01-2016	TAIPEI LEATHER CO., LTD. 1F., No. 61, Sec. 1, Chung Ching N. Rd., Taipei, Taiwan.	VINCENT LUK & ASSOCIATES Unit A, 13th Floor, Nathan Commercial Building, 430 Nathan Road, Kowloon, Hong Kong.
303523491	BW LIFE	Z 43	05-02-2016	HK BESTWAY INTERNATIONAL BEAUTY TREATMENT CO., LIMITED (香 港柏薈國際醫學美 容有限公司) Room 605, 6/F., Tai Sang Bank Building, 130— 132 Des Voeux Road Central, Hong Kong	COMSEC CONSULTANTS Room 605, Tai Sang Bank Building, 130-132 Des Voeux Road Central, Hong Kong

公報編號 Journal No.: 687 公布日期 Publication Date: 03-06-2016

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

303546928



22-01-2016

蔡鴻鳴 (CHOIHUNG MING)香港 青衣長宏邨宏善樓 2506 室

蔡鴻鳴 香港 新界青衣長宏邨 宏善樓 2506 室